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Op 12 augustus 2023 zijn bij de raadsgriffie vragen binnen gekomen van de heer Hidde Heutink 
van de fractie PVV gericht aan de voorzitter van de Raad op grond van ex artikel 35 van het 
Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad. Het 
college van Burgemeester en Wethouders beantwoordt de vragen als volgt.

Betreffende beantwoording schriftelijke vragen van de heer Hidde Heutink  (PVV) inzake 
Ongeval spoorwegbrug Noord Esmarkerrondweg.

1. Heeft het college kennisgenomen van het ongeval? Zo ja, wat is de oorzaak? 

Ja, het college heeft hier kennis van genomen. De oorzaak van dit recente ongeval is het niet 
verlenen van voorrang.

2. Hoeveel ongevallen moeten er nog op en rondom deze gevaarlijke brug plaats vinden 
voordat er concreet actie wordt ondernomen?

In het verleden zijn er al diverse aanpassingen gedaan, zo zijn er spiegels geplaatst, is de 
snelheid verlaagd en is de leuning van de brug vervangen door staalkabels zodat er beter zicht 
is. Zie verder vraag 3 en 4.

3. Het college heeft de raad toegezegd om op korte termijn met maatregelen te komen. Tot op 
heden hebben we daar niets van gehoord. De PVV vraagt aan het college om zeer snel 
maatregelen te treffen. Is zij daartoe bereid en zo ja, op welke termijn kunnen er maatregelen 
worden verwacht en welke zijn dat? Graag ontvangen we een gedetailleerd antwoord met 
daarin maatregelen die we op korte termijn kunnen realiseren en op lange termijn.

We zijn voornemens doorgaand verkeer op de Telgendijk te weren middels een fysieke 
afsluiting, daardoor rijdt daar minder autoverkeer en wordt het kruispunt iets rustiger. We 
onderzoeken de mogelijkheden voor een drempel aan beide kanten van de brug

4. Hoe vorderen de gesprekken met ProRail voor het plaatsen van een nieuwe brug? Zijn deze 
gesprekken al begonnen? Zo nee, waarom niet? En kan het college ons voorzien van een 
tijdspad?

ProRail is op dit moment een ingenieursbureau aan het contracteren om de elektrificatie van de 
spoorlijn voor te bereiden. Onderdeel van dat programma is het vervangen van de fietsbruggen, 
waarbij de gemeentelijke wens is geuit om de brug in zijn geheel te vervangen. Het streven van 
alle partners is dat uiterlijk in december 2032 alle werkzaamheden voltooid zijn. Het vervangen 
van de brug zal overigens één van de eerste projecten zijn binnen deze omvangrijke operatie.

5. De PVV vraagt aan het college om haast te maken. 

Het college doet wat in haar macht ligt.
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